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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:1109 Återförande av gatubarn till hemländerna

Polisen i Stockholm vittnar om att problemen med barn och ungdomar som 
saknar asylskäl och som lever på gatorna fortfarande i allra högsta grad är 
aktuella. Att så kallade gatubarn lever i denna utsatta och påfrestande miljö är 
oerhört tragiskt. Många missbrukar droger och begår brott. Situationen är 
ohållbar, både för dem själva, för brottsoffren och för samhället i stort. 

Justitie- och inrikesminister Morgan Johansson, och även tidigare 
inrikesminister Anders Ygeman, har öppnat upp för möjligheten till fler låsta 
SiS-platser, där dessa så kallade gatubarn skulle kunna få vård i väntan på 
återförande till hemländerna. Länge har det också diskuterats att andra länder, 
exempelvis Marocko som många av gatubarnen kommer ifrån, måste ta ett 
större ansvar genom att ta emot sina medborgare.  

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitie- och inrikesminister 
Morgan Johansson följande: 

 

Hur långt har ministern och regeringen kommit i arbetet med återförandet av 
dessa barn och ungdomar till hemländerna?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-03-28
Besvaras senast
2018-04-04 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


